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-Han rebut alguna ajuda o sub-
venció de cap organisme de Besalú, 
aquest any? 

Fins ara no hem rebut cap col·la-
boració econòmica. 

-Quants nedadors té el Club, i 
quins han estat els èxits més impor-
tants, segons vostè? 

Em sembla que n'hi ha uns cent 
o cent deu, aproximadament. Refe-
r int-me a la segona pregunta, jo, 
com a president i personalment, 
crec que tot i el poc temps que va 
funcionar la secció d 'at let isme es 
va poder tenir un gran at leta que 
representa Besalú, la Teresa 
Masó; i quant a la natació, haver 
estat campions de la Copa Piri-
neus diverses vegades. 

-En quin moment es troba la nata-
ció a Catalunya? 

Em sembla que hi ha molts pro-
blemes que no m'atreveixo a ano-
menar-vos, i també hi ha poques 
ajudes de la Federació Espanyola. 
Si volem fer natació hem de pagar, 
ja que rebem menys diners dels 
que paguem. 

-Ja es pot parlar de l'ampliació.de 
la piscina? 

Es la il·lusió de la Junta i creiem 
que és totalment necessari . L 'ac-
tual recinte està en bones condi-
cions, però fa l 'efecte d 'ésser una 
muralla de pòrtland. Ara, el proble-
ma és que nosaltres hem presentat 
uns projectes a l 'Ajuntament i en-
cara no ens ha contestat res, i vull 
que sàpiguen, els vi latans de Be-
salú, que nosaltres mantenim una 
postura oberta envers l 'Ajunta-
ment. La piscina és un edifici muni-
cipal del qual té cura un grup privat 
que l 'ha anat acabant com ha po-
gut, i per a l 'ampliació ja hem fet el 
primer pas. 

-En quin nivell és el C. N. Besalú 
en relació amb els altres clubs que 
competeixen amb vosaltres? 

A nivell provincial en piscines 
descobertes, el primer, i en les co-
bertes n'hi ha molt poques: Banyo-
les, Puigcerdà, Olot, Girona... Ri-
poll, aquest any han començat i 
encara no saben com anirà. Som 
per sobre de Santa Coloma, 
Caçà... Realment, estem molt bé. 

-Un servei que creu que manca a 
Besalú? 

Em sembla que n'hi manquen 
molts, tant esport ius com socials... 

Unes pistes de tenis ser ien molt 
necessàries. 

-Un hobby? 
El meu, part icularment, és la neu; 

de sempre, la neu, esquiar. 
-Un record bo i un de dolent? 
El bo, la inauguració de la pisci-

na. El dolent... potser val més no 
recordar- lo. 

-Què hi manca i què hi sobra a 
Besalú? 

Hi manca una bona relació entre 
tots els c iutadans, és el que hi 
manca més: que de ixéss im els par-
tits i ens unissim tots plegats, com 
passa als pobles que només tenen 
uns t res-cents habi tants; ací en 
som dos mil i prou que ens costa. 
Que què hi sobra? La carretera 
que passa pel mig del poble, això 
hi sobra. 
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